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L'Ajuntament s'ha querellat contra quatre empreses contaminants 

Un emissari enviarà al mar les 
aigües de Blanes i la SAFA 

BLANES (De la nostra Redacció, 
per J.V.B.).— El Consorci de la 
Costa Brava està estudiant el 
projecte de canalitzar les aigües 
de les depuradores de la pobla
ció de Blanes i de l'ernpresa SA-
FA, i conduir-les a través del riu 
Tordera, amb un emissari, fins a 
dintre del mar. Les obres, que 
tindran un cost aproximat de 
150 milions de pessetes, han 
d'estar finalitzades abans de 
l'estiu del 87. Al mateix temps, 
l'Ajuntament de Blanes ha pre
sentat en el jutjat d'Arenys una 
querella criminal contra quatre 
empreses de fora de la població 
per haver vessat productes con-
taninats ei la conca del riu Torde
ra. ' 

Aquest estiu passat hi ha ha
gut dos fets concrets derivats 
del sanejament, que han afectat 
Blanes i la sevaimatge turística. 
Primer van ser les queixes de 
l'Agrupació de Càmpings de Bla
nes per les males olors que des
prenien les aigües estancades a 
la desembocadura de Tordera. 
Després eren elsestiuejants, que 
denunviaven efe residus sòlids 
que hi havia al voltant de sa Pa-
lomera, on aboquen les depura
dores de Blanes i de la SAFA. 

En el seu moment Ivegeu 
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ment anuncià que demandaria 
totes aquelles empreses, orga
nismes i particulars que vessin 
productes contaninants al riu 
Tordera. Més tard, el tinent d'al
calde Francesc Giralt afirmava a 
aquest diari que la brutícia de sa 
Palomera no podia venir en cap 
cas de les depuradores del po
ble. 

Blanes no pagarà 

Divendres passat a la nit, l'al
caldessa M. Dolors Oms anuncià 
en el ple que després de nombro-

Per segona setmana consecu
tiva, la proposta d'aprovació de 
les noves tarifes del subministra
ment d'aigua potable a domicilis 
particulars provocà que l'alcaldia 
posés cinc minuts de recés per
què cada grup polític reconside-
rés les seves propostes. 

El grup municipal socialista ha
via presentat cinc alternatives 
diferents per augmentar la taxa 
de l'aiguE. Per tal que el servei 
no resulti deficitari el PSC s'incli
nava per la proposta quarta, que 
representava un augment de 

L'ajuntament ha presentat querella contra les empreses que contaminen el Tordera. 

ses gestions amb la Junta de Sa
nejament^ el director general 
d'Obres Hidràuliques de la Gene
ralitat i el Consorci de la Costa 
Brava, aquest organisme es farà 
càrrec de l'estudi i materialitza
ció del projecte que ha de recollir 
les aigües de les depuradores de 
Blanes ide l'empresa SAFA, per 
traslladar-les amb un emissari 
fins a la distància suficient, a 
dintre del mar, perquè no afecti 
les platges. 

Per dur a terme aquesta cana
lització, que pot tenir un cost 
aproximat de 150 milions de 
pessetes, que aniran a càrrec del 
Consorci, s'aprofitaran les lleres 
de la riera Vall de Burg i del Tor

dera. Les obres que es realitzin ja 
serviran per a la construcció de 
la futura depudaroda, que és 
prevista per l'any 1988-89. 

M. Dolors Oms també anuncià 
que l'Ajuntament de Blanes ha 
interposar una querella criminal 
al jutjat d'Arenys de Mar contra 
quatre empreses, per tal de dilu
cidar la seva implicació en la 
contaminació'que l'estiu passat 
.es detectà a la desembocadura 
del Tordera. L'alcaldessa també 
ha fet un decret d'alcaldia dema
nant als tècnics municipals que 
investiguin fins a les últimes 
conseqüències el que va poder 
passar amb les aigües de sa Pa
lomera. 

El mínim, més car 

Netaja del canal 
En aquest sentit, M. Dolors 

Oms anuncià de manera oficiosa 
que li havien arribat moltes infor
macions que diuen que aquest 
any, després de molt de temps, 
l'empresa SAFA havia netejat el 
canal de tranmissió de la seva 
depuradora. El cap de CiU, Joa
quim Vilanó, també mostrà la se
va preocupació per la depuració 
de l'empresa de fibres artificials, 
ja que l'actual depuració només 
consisteix en un «decantador de 
sòlids». Tots els partits van es
tar d'acord que s'havien de fer 
les pressions polítiques necessà
ries perquè tant aquesta empre
sa com les que aboquen a la con

rea del riu Tordera apliquin amb 
urgència les mesures de depura
ció que exigeix el Pla de Saneja
ment. 

Quatre pobles 
demanen mossos 
d'Esquadra pels 
mesos d'hivern 
VIDRERES.- Els alcaldes de 
Riudarenes, Maçanet, Sils i 
Vidreres es van reunir per tal 
d'analitzar l'actuació dels 
Mossos d'Esquadra durant 
aquest estiu. A la reunió que 
es va celebrar a Vidreres, la 
valoració de la tasca de la po
licia autonòmica va ser positi
va i tots els alcaldes d'aques
tes poblacions han sol.licitat 
la presència dels Mossos tam 
bé pels mesos d'hivern. 

Adjudicaran 
directament el 
dispensari de 
Caldes 
CALDES DE MALAVELLA.-
L'Ajuntament de Caldes de 
Malavella ha acordat procedir 
a l'adjudicació del dispensari 
municipal pel sistema de con
tractació directa. En no 
haver-se presentat cap oferta 
des del mes de maig passat, 
quan es va fer pública la con
vocatòria del concurs, ara 
caldrà seleccionar uh con
tract ista municipal. 

Caldes acaba la 
reforma de la 
piscina 
CALDES DE MALAVELLA.-
Les reformes de la piscina 
municipal de Caldes de Mala
vella han finalitzat després 
que n'han estat reforçades 
les parets interiors a base de 
formigó projectat. Les obres 
han sofert un allargament 
considerable perquè, en obrir 
el terra per canviar el sistema 
de filtratge, es va poder cons
tatar que hi havia considera
bles pèrdues d'aigua a causa 
del desgast del vas de la pis
cina. Per aquesta raó s'ha 
construït un vas més prim 
dins í'altre ja existent i s'ha 
recalcat amb formigó projec
tat, que és un material més 
dens i sense porositat. En to
tal les obres que han condi
cionat la piscina han estat co
bertes amb un pressupost de 
dotze milions de pessetes. 

cinc pessetes del mínim, de 
quinze actuals a vint. Jordi Gela
bert, del PSUC, assenyalà que 
això representava un augment 
del 33%, per la qual cosa ells 
optaven per la segona, que in
crementava el mínim eh 3 ptes. 

Joaquim Vilanó, de CiU, recla
mava un augment proporcional, i 
desestimant els arguments del 
grup de govern, optà finalment 
per abonar la mateixa opció que 
el PSUC. En el mateix sentit, es 
manifestà Baptista Gallart, 
d'EEC-NE. D'aquesta manera es 

reproduïa l'empat de deu a deu, 
què obliga a deixar el tema sobre 
la taula en la sessió anterior. 

El recés no ajudà a clarificar 
postures. El grup de govern pro
posà una quantitat intermèdia 
— 19 pessetes— per buscar el 
consens, però no fou acceptada. 
Després d'una al.locució irònica 
de Francesc Giralt, i d'una serio
sa replica de Vilanó, el PSC ac
ceptà al proposta número dos, ja 
que en el fons «és un preu polí
tic». 

Xocolatada a Cassà.— 
Per celebrar l'èxit de les dar
reres activitats que ha portat 
a terme la Colla Excursionista 
de Cassà, s'ha celebrat 
aquest cap de setmana una 
xocolatada popular. Socis i 
simpatitzants de l'entitat hi 
varen participar, a la plaça de 
la Coma, per menjar-hi xoco
lata i poder veure les millors 
imatges que s'han fet en
guany als campaments d'es
tiu. Foto: Xevi Ruiz. 
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